
 
 

 

Protokoll Arrangörskonferens 2019-12-18 - ÅSF Längdskidor 

 

Protokoll fört vid Ångermanlands Arrangörskonferens Längd onsdag den 18:e december, mötet hölls i 

Örnsköldsvik hos CoreIT. 

 

Närvarande 

Jens Boveng (ordf) (Hägglunds Ski Team), Susanne Lindehall (Bondsjöhöjdens IK), Anna Mannelqvist (Vårby 

IK), Urban Edlund (Hägglunds Ski Team), Karl-Gunnar Häggkvist (Husums IF SK), Alf Westerlind 

(Hägglunds Ski Team), Mikael Nilsson (Hägglunds Ski Team), Mia Karlsson (Sollefteå Skidor), Lena Källman 

(Sollefteå Skidor), Tommy Bergkvist (Graninge-Alliansen), Lars Karlsson (Anundsjö Skidor), Anna Norman 

(Svenska skidförbundet SSF) 

Dagordning / Punkter 

1. Öppnande av Arrangörskonferensen 

Ordförande Jens Boveng öppnade konferensen. 

 

2. Val av sekreterare 

Susanne Lindehall valdes som sekreterare. 

 

3. Val av protokolljusterare 

Urban Edlund. 

 

4. Närvarokontroll 

Genomfördes. Se närvarande ovan. 

 

5. Genomgång av tävlingsprogrammet 

Sprintcupen Ångermanland försöker vi köra vid ungefär samma datum på de olika orterna. 

Inga ändringar gjordes i programmet. 

 

6. Sprintcupen Ångermanland och förtydliganden kring tävlingsformerna för detta 

Tidigare kommunskidan. Lättsamma tävlingar med fokus på glädje och lek. 

Vi undviker fokus på resultat under tävlingen. 

En avslutande stafett kommer köras i Övik. 

Summering av antalet deltagare kommer göras i slutet av säsongen av Längdkommitten (LK).  



Sida 2 

 

Vårby ökade sina deltagare markant från Kommunstafetten till övergången till Sprintcupen. 

 

7. Rapportering från Svenska Skidförbundet 

• Utbildningsansvaret för SSF har Anna Norman tagit över. 

• 2-4 okt 2020 är SSF:s utbildningshelg i Övik. Passa på att delta vid denna helg! 

SSF Timing på olika nivåer. 

Arrangemangsutbildning. 

Alla ledarutbildningar kommer att köras. 

 

• Hela utbildningsmodellen för SSF håller på att ses över. Bland annat en grundutbildning från SISU 

som kommer gälla för alla sporter. Därefter kommer specifika delar för varje sport att integreras. 

 

• En ny konsulent Anders Stridh kommer börja i Norrbotten. 

 

• Inspirationsträffar kommer köras i vinter. Aktivitetsområde kommer Anna bland annat gå igenom. 

 

• Klubbarna kan höra av sig till Anna med lämpliga personer som vill bli utbildare. Gärna unga 

ledare som gått ut gymnasiet. 

 

8. Arrangemang inom ÅSF (Lokal jury, lokal TD, teknikzoner, priser, 

speaker, anmälningsavgifter mm) 

 

Lokal jury har funnits på vissa tävlingar. 

 

Lokal TD anser vi inte behövs, utan vi har mer ett öppet förhållningssätt mellan klubbarna att ta emot 

förbättringsmöjligheter för att kunna utveckla sporten och våra arrangemang. 

 

Utvärdering efter genomförda tävlingar diskuterades. Att använda digitala formulär är ett alternativ. 

En länk i SSF TA till formuläret skulle kunna vara möjligt. Eller att lägga länken på hemsidan, med 

max 5-6 frågor. Bra att få in synpunkter på ett enkelt sätt som kan främja förbättringar. LK diskuterar 

vidare. 

 

Prisbord 

Önskemål från ungdomarna är nyttopriser från ca 12 år och även att man har fler priser än deltagare. 

Pokaler vill gärna yngre deltagare ha, upp till 12 år. 

BESLUT: De öppna klasserna skall även ha priser. 

 

Prisutdelning 

BESLUT: Vid upprop så anges plats 1-3 på pallen. Från plats 4 räknas endast namnen upp i alla 

klasserna.  

 

Speaker 

Att prata tidigare resultat som en åkare gjort kan vara lämpligt från ex. 15/16 år.  

Speaker ska inte förtydliga placeringar i målgången gång på gång. Det är viktigt för barnen vad vi 

vuxna lägger tyngden vid, inte utpekande resultat för barn i åldrar där det är svårt att hantera. 
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TIPS på bra bok från SISU för ledare/föräldrar heter ”Du behövs som vuxen” (författare Petter 

Iwarsson), där rekommenderas att man ex. inte ska referera från en gammal tävling ex. den här åkaren 

gjorde detta förra helgen. Barn kan hantera det. 

 

BESLUT:  

Klass 9-10: Om en tävling har tidtagning så skall speaker inte nämna placering eller tid i målet. 

Klass 11- : Placeringar 1-6 ange tid och placering. Från placering 7 anges bara tiden.  

 

Anmälningsavgift för ungdomslopp inom Ångermanland. 

Ungdom/öppen/motion max 120:- 

Junior max 140:- 

 

Förslag som lyftes för tävlingar 

Erfarenheten är att de öppna klasserna inte är attraktiva. Man vill hellre starta med sina kompisar i den 

vanliga klassen, men kanske inte visa sin tid. Förslaget innebär att man vid anmälan får en möjlighet 

att ange om du inte vill vara med i resultatlistan.  

Anna Norman tar med sig förslaget till SSF. 

 

Sammanslagna klasser 

Detta bör undvikas enligt tidigare beslut.  

Med detta så halverar vi dock antalet som blir sist. Vi halverar även antalet segrare. 

 

9. Distriktsstafett Juniorer 

26 januari körs stafett för 17-18 åringar. De tre senaste säsongerna har ÅSF haft lag med. Tävlingen har 

varit väldigt uppskattad. Innebär dock kostnader, vilket ÅSF inte sanktionerat med.  

Frågan diskuteras vidare inom Längdkommitten om det finns möjlighet till någon form av bidrag.  

 

10. ICA och Folksam Status 

Föranmälda åkare: 

33 åkare Volkswagen cup 

24 åkare Folksam cup 

 

Ledare är fortfarande inte fullt tillsatt. Arbete pågår för att få yngre ledare. 

 

11. Övriga Frågor 

Vad gäller om flourvallor i nuläget? 

Inget beslut är taget. Förslag ligger om att förbjuda detta från nästa säsong, men det är oklart hur det 

praktiskt ska kunna fungera.  

 

12. Avslutande 

Jens avslutade mötet. 
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Protokollförare 

Susanne Lindehall 

 

 Justerare 

Urban Edlund 

 


